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Seniorfællesskabet Hjorteparken 

Bestyrelsesmøde nr. 29 

Dato: 29.september                                 Sted: fælleshuset                         kl. 19:00 

Afbud: ingen                                                                                                      Referent Jette 

  

Referat: 

Drøftelse af morgenmøde med DAB: Loubna Thari bestyrelseskonsulen, Sandra Erholt Clausen 

sekretær, tovholder på hjemmesiden, Steen Birkedal afdelingschef, Tauseef Riaz Ahmed 

økonomikonsulent, Stefan Kvist Carlino driftschef  

Vi havde en del spørgsmål oppe at vende bl.a.  

1. Råderet, hvor DAB har et skema, som de sender til os, som vi så kan arbejde videre med. 

 

2. Vedligehold, hvor DAB også vil være os behjælpelig med at få helt overblik her, både hvad 

angår selve Hjorteparken og de ting vi selv har investeret i vores huse. 

 

 

3. Om 30-årigt vedligeholdsskema, som vi vil bede teknikgruppen om hjælp til (Bjarne Ø, 

Merete og Frank) arbejder videre med det. 

 

4. Forsikring vil DAB hjælpe med at vurdere om, vi har de rigtige og holde os orienteret om 

igangværende skifte. 

 

 

5. Ejendomsskatten er taget op til vurdering af deres juridiske afdeling, de forventer at kunne 

give os et foreløbigt svar i den kommende uge på, om det er muligt at få den genoptaget 

eller om, det er omsonst. Hvis vi ved evt. genforhandling skal have juridisk bistand, er det 

for egen regning, så vi afventer svar.  

 

6. Bjarne spurgte ind til vores samarbejde med kommunen, det vil DAB vende tilbage til på et 

senere tidspunkt. 

 

7. DAB har orienteret om at OK Bolig har betalt uretmæssigt honorar a’ forbrugsregnskab 

2020/2021 tilbage i alt 28800kr. 
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Øvrige punkter: 

8. OG Har sendt nogle spørgsmål omkring udbud af græsslåning o.a. med et meget kort 

varsel. Bjarne har drøftet sagen med Glennie. Glennie har formået at komme med nogle 

kommentarer fra ude udvalget, som nu er videresendt til OG. Bjarne vil høre på næste 

møde i OG, om Glennie kan deltage i møder af den type med OG. 

 

9. You see pakken m.m. i fælleshuset virker pt. Ikke korrekt, vi har derfor drøftet evt. andre 

muligheder. Bjarne Giehm er tovholder. 

 

 

10. I forbindelse med en konkret drøftelse om et beboerønske, fik vi en drøftelse om 

håndtering og bevilling i forhold til fremtidige ønsker. Bestyrelsen vil på et fremtidigt møde 

orientere om hvordan proceduren foregår. 

 

 

Næste møde mandag d. 25. oktober 2021 kl. 19 i fælleshuset 

 

  

 

 

 


